
 
香港社會服務聯會 

「公眾對 2013 年施政報告中有關扶貧措施的意見調查」結果發佈 

及「扶貧路，加快步 –扶貧工作的可行方向」討論會 

 
 

日期 ： 二零一三年一月十八日（星期五） 
時間 ： 下午十二時四十五至三時四十五分 
地點   ： 香港灣仔軒尼詩道 15 號溫莎公爵社會服務大廈 2 樓 202 室 

 
程  序  

 
下午 
 

12:45 - 1:00 傳媒登記 

 1:00-1:15 「公眾對 2013 年施政報告中有關扶貧措施的意見調查」結果發佈 
鍾庭耀博士 
香港大學民意研究計劃總監  
  

 1:15-1:30 
 

對民意調查結果及 2013 施政報告的回應 
方敏生女士 
社聯行政總裁 
 

 1:30-1:45 答問時間 
 

 1.45-2.15 討論會登記 

  
 
 
 
 
2:15 -2:30 

「扶貧路，加快步 –扶貧工作的可行方向」討論會 
 
主持：馮可立教授 
社聯政策研究及倡議常設委員會委員 
 
「公眾對 2013 年施政報告中有關扶貧措施的意見調查」結果發佈 
鍾庭耀博士 
香港大學民意研究計劃總監  
  

 2:30 -3:45 
 

扶貧委員會成員、立法會議員、基層團體、前線社會工作者討論現時貧窮情

況及扶貧工作的可行方向 
 
總結 
 

 

 
 
 



 
The Hong Kong Council of Social Service 

 
Release of findings on  

“Public opinion towards the anti-poverty measures in the 2013 Policy Address” 
and 

Discussion forum on “Ways ahead - directions on poverty alleviation” 
 

 
 

Date : January 18, 2013 (Friday) 
Time : 12:45p.m. – 3 :45 p.m. 
Venue  
 

:  
 

Room 202, 2/F, Duke of Windsor Social Service Building ,  
15 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong 

 
Programme 

 
PM 12:45-1:00 Registration for the Press Conference 

 
  

1:00-1:15 
 
 
 
 

 
Findings on “Public opinion towards the anti-poverty measures in the 2013 Policy 
Address”  
Dr. Robert CHUNG Ting Yiu  
Director, Public Opinion Programme at the University of Hong Kong 
 

  
1:15-1:30 

 
Response to the findings and the 2013 Policy Address 
Ms. Christine FANG 
Chief Executive, HKCSS 
 

 1:30-1:45 Q & A session 
 

 1:45 – 2:15 Registration for the discussion forum 
 

  
 
 
 
 
 
2:15-2:30 
 
 
 
 

Discussion Forum on “Ways ahead - directions on poverty alleviation”  
 
Moderator:  Prof. FUNG Ho Lup 
Member, Standing Committee on Policy Research and Advocacy, HKCSS 
 
Findings on “Public opinion towards the anti-poverty measures in the 2013 Policy 
Address”  
Dr. Robert CHUNG Ting Yiu  
Director, Public Opinion Programme at the University of Hong Kong 
 

 2:30-3:45 Views from members of Commission on Poverty members and Legislative 
Council, grassroots organizations and frontline workers on the current poverty 
situations and ways ahead to alleviate poverty 
 
Concluding Remarks 
 

 

 


